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APPÈL OP ALLE RAADSLEDEN IN DE DRECHTSTEDEN 
Via de griffies. 
 

Van: Ruud Lammers <ruud@ruudlammers.org> 
Datum: 7 mei 2014 09:45:51 CEST 
Aan: "Bergmans, APMAF" <APMAF.Bergmans@Papendrecht.nl> 
Onderwerp: Beroep Nedstaal en Argos, VPRO 
 
Aan de raad van Papendrecht: 

Geachte collega's, 
 
Waarschijnlijk gaat het College van Alblasserdam in hoger beroep tegen de 
uitspraak inzake plannen asbest verwerking Nedstaal. 
Als lid van "Papendrechts most loyal opposition" doe ik een dringend beroep op 
ons eigen College solidair met Alblasserdam te zijn. De kosten van het beroep 
alsmede een vervolgonderzoek dienen gedeeld te worden. Ook Hendrik-Ido-
Ambacht dient zich - net als Papendrecht - solidair te verklaren. Mijn fractie heeft 
dit met zijn partijpolitieke evenknie aldaar afgestemd. Als de kosten door drie 
gemeenten worden gedragen is het behapbaar. 
 
Waarom tegen asbest verwerking door Nedstaal? 
Nedstaal is een staalfabriek, geen asbestverwerkingsinrichting. 
Het gevaar schuilt niet zozeer in de proef, als wel in het productieproces daarna. Bij 
verwerking van 40 miljoen kilo asbest schroot per jaar zijn de omstandigheden van 
dien aard dat er gemakkelijk iets misgaat in de fabriek. Het blijft mensenwerk. Als 
het misgaat ben je te laat, want de vezels worden met grote kracht naar buiten 
geblazen, tot in de verre omtrek. Een half miljoen mensen worden dan besmet. De 
gevolgen zijn dramatisch. 
Noch de maatschappelijke kosten noch de milieukosten zijn berekend en 
meegenomen in de totaalopstellingen bij de aan de uitspraak van de rechter ten 
grondslag liggende onderzoeksrapporten.  
Ook de milieudienst heeft ernstige steken laten vallen. 
Er heeft bijvoorbeeld geen milieueffectrapportage plaatsgevonden, hetgeen volgens 
de wet milieubeheer wel een vereiste is en er zijn andere missers gemaakt. 
 
Op zaterdag 17 mei aanstaande zal Argos ( VPRO ) om 14:00 uur op Radio 1 een 
uitzending over deze problematiek verzorgen. OP heeft de VPRO hiervoor weten te 
interesseren. 
 
Wat is het probleem? 
Kern is dat het hier een landelijk probleem betreft: een landelijke oplossing is 
vereist. Nederland kan dit probleem niet op de Drechtsteden alleen afwentelen. 
Er dient een inrichting te worden gebouwd, gefinancierd door de Rijksoverheid, bij 
voorkeur in een dunbevolkt gebied, die speciaal is toegerust dit intrinsiek gevaarlijke 



verwerkingsproces in een met onderdruk gecontroleerde fabriek op een veilige manier te 
verwerken. 
 
OP doet op de landelijke partijen, verenigd in de coalitie, een beroep bij hun Haagse 
vertegenwoordigers het grote gevaar van het Nedstaal plan onder de aandacht te brengen 
en steun te organiseren voor een beter, kosten-efficiënter ( ook op langere termijn ) en 
veiliger alternatief. Meer info leest u hier: http://www.onafhankelijkpapendrecht.nl/ 
 
Ik doe een dringend appèl op u allen. 
Voor de verkiezingen in maart vond iedereen milieu belangrijk.  
Het is zaak nu geen woorden te tonen ( lippendienst ), maar daden te laten zien. Zorgt u 
ervoor dat uw Tweede Kamer fracties de Minister en de Regering ter verantwoording 
roepen. 
Ook namens het College dient er massieve druk op de Regering gezet te worden. 
 
Graag zien wij hiervan - van u allen - een interactieve terugkoppeling ( wat heeft u 
gedaan en wat is het resultaat ) tijdens de eerstvolgende commissie(s) alsmede in de 
Raad tegemoet. 
 
Dank voor uw aandacht. 
 
Met vriendelijke groet, 
Ruud Lammers 
Fractievoorzitter OP 
 
Verstuurd vanaf mijn iPad 
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